
Follow-up meeting Infomoment  m.b.t. concrete plannen parkvijver. 20/9/2024 gemeentehuis. 

Aanwezig: Friederike als deskundige milieu, 
Annemie Janssens als schepen van sport en Peter Van hoof als betrokken schepen, 
Chistopher Cambré van de groendienst, 
Christel van den Brande en Karl Sleeckx als afgevaardigden van de visclub. 

 

Meeting op maandag 2/6/2025 als follow-up van de meeting in maart 2024 mbt de parkvijver. 
(zie schuine tekst onderaan voor he beknopte verslag van deze vergadering) 

Op vraag van de visclub wordt deze  vergadering bijeengeroepen en  gehouden op het 
gemeentehuis met bovenstaande aanwezigen. 
Het is, kort door de bocht, een noodkreet van de visclub omdat het al maar slechter gaat en het 
voortbestaan van de club in het gedrang komt. Als er geen verandering; lees beterschap komt, 
dan zal het clubbestuur de vzw ontbinden en ophouden met bestaan. 
Volgens de visclub is o.a. het verwijderen van de barrière net achter de trouwersbrug mede de 
oorzaak van de slechte vangsten. De dam werd weggehaald; met voor ons onbekende reden, in 
2017 en sindsdien zien we ieder jaar een halvering van de visvangst. 
De enige vraag vanuit de club is om deze terug te plaatsen en de vis (karper) van de beek af te 
vangen en te verplaatsen naar de grote vijver.  We denken dat dit kan aan een minimale kost en 
indien het geen beterschap brengt kan dit terug ongedaan gemaakt worden. 
Peter en Annemie kijken na waarom de afsluiting destijds is weggehaald. Vraag voor 
herinstallatie voor te leggen aan het college? 
Bij wijze van test kan de club een sessie vissen op de beek. 
 
Er wordt ook aangehaald dat er in de toekomst geen visuitzetting meer zal gefinancierd worden 
door de gemeente. Begrijpelijk vanwege budgettaire reden en de kost van +/- €1.500 is niet in 
verhouding tot de grootte van de visclub en is niet fair t.o.v. andere verenigingen in Lint. We 
kunnen dit standpunt best begrijpen omdat het inderdaad geen wedstrijd visvijver is, maar een 
gemeentelijke parkvijver. Er bestaat misschien een mogelijkheid dat de club dit zelf financiert. 
Peter vraagt dit na. 

De waterpompen en mixers die in de vorige meeting werden aangehaald zullen ook niet worden 
geïnstalleerd. Reden is de kostprijs, het stroomverbruik en het twijfelachtige nut ervan. 
 
De onderwaterplanten zijn uitgezet (zomer 2024) en zijn hier en daar te bespeuren onderwater. 
Peter gaat na wat er nog komt van drijvende planten en of het vissenbos van wilgentakken er nog 
komt. 

De eenden (over)populatie is niet alleen voor de visclub een probleem, maar ook voor de 
waterkwaliteit en andere bevuilende overlast. We stelden voor om een deel af te vangen en te 
verplaatsen naar een andere en betere locatie voor deze eenden.  
Peter kijk samen met Friederike na of dit kan/mag gebeuren. 

  



 
 
De regeling (aan/uit tijdens wedstrijd) van de fontein op de grote vijver is helemaal ontregeld en 
zou opnieuw ingesteld moeten worden. Christopher kijkt wat er kan. Indien te moeilijk of 
technisch niet mogelijk kan de club de fontein zelf aan- en uitzetten voor de wedstrijd. 

Wat betreft het vissen met weerhaakloze vishaken heeft de club zijn reglement aangepast en 
vermeld het dat de maximum maat haak 14 is en deze moet zonder weerhaak zijn. 

Einde meeting omstreeks 12u. 

 

De bestrijding van de eendenkroos is goed gelukt, maar het is een proces over meerdere jaren. 
Ook budgettaire spreiding is aangewezen. 
In een volgende fase; dit najaar, zal de gemeente mixers laten instaleren die moeten zorgen voor 
een betere doorstroming en verbetering van de waterkwaliteit. In een eerste fase zullen er 2 
worden geïnstalleerd; ter hoogte boothuis en ter hoogte trouwersbrug. Later komen er evt nog 
twee bij. De stroming zal van het boothuisje naar de kleine vijver zijn. Waarschijnlijke zullen ze 
alleen in de zomermaanden werken omdat ze minder effect hebben in de winter en bovendien 
zijn het energievreters. 
Later komen er evt. nog waterpompen (geen circulatiepompen) en zal men ook een 400 tal 
waterplanten plaatsen.  
Een 100 tal onderwater en een 300 tal oppervlakte planten van diverse inheemse soorten. 
Plaatsing zal op voor de vissers onbereikbare plaatsen zijn zodat ze niet storen bij het vissen. Er 
wordt wel gevraagd om evt. een handje te helpen indien er een woekering zou zijn van een van de 
soorten. 
Er zou ook een vissenbos van wilgentakken worden geïnstalleerd wat bescherming biedt aan de 
vissen en zorgt voor paaiplaatsen.  
Een nieuwe en aangepaste offerte voor een visuitzetting is aangevraagd. Zou nog voor dit najaar 
zijn. 

Er wordt ons beloofd dat we op de hoogte zullen gebracht worden van deze werken zodat we evt. 
wat advies kunnen geven wat betreft de locatie van de aanplantingen. 

Vraag vanuit de gemeente: vissen met weerhaakloze vishaken. Zal worden ogenomen in onze 
reglementen. 

Onze vraag:  populatie aan eenden verminderen. Wordt nagevraagd. 

 

 


